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Abstract (en)
[origin: CN108756561A] The invention relates to a furniture fitting for carrying out a sliding movement of a multi-part door, which has at least a first
surface element and a second surface element, wherein the furniture fitting includes a sliding guide for the first and / or second surface element
and a lifting guide for the first and / or second surface element. The furniture fitting is characterized in that the firstsurface element is coupled to the
sliding guide via a parallel guide, wherein - in a first movement section, the first surface element is slidably guided in a direction transverse to the
surface extension of the first surface element relative to the second surface element; - in a second movement section, the first surface element is
guided in a direction of the surface extension of the first surface element in a linearly displaceable manner relative to the second surface element;
and - in a third movement section, the first surface element is coupled to the second surface element and both surface elements are guided in a
linearly displaceable manner by the sliding guide and the lifting guide. The invention further relates to a piece of furniture with such a furniture fitting.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Möbelbeschlag zur Durchführung einer Schiebebewegung einer mehrteiligen Tür (20), die zumindest ein erstes
Flächenelement (21) und ein zweites Flächenelement (22) aufweist, wobei der Möbelbeschlag eine Schiebeführung (30) für das erste und/oder
zweite Flächenelement (21) und eine Hubführung (50) für das erste und/oder zweite Flächenelement (22) aufweist. Der Möbelbeschlagzeichnet
sich dadurch aus, dass das erste Flächenelement (21) über eine Parallelführung (40) an die Schiebeführung (30) gekoppelt ist, wobei - in einem
ersten Bewegungsabschnitt das erste Flächenelement (21) gegenüber dem zweiten Flächenelement (22) durch die Parallelführung (40) in einer
Richtung quer zur Flächenerstreckung des ersten Flächenelements (21) verschiebbar geführt ist; - in einem zweiten Bewegungsabschnitt das erste
Flächenelement (21) gegenüber dem zweiten Flächenelement (22) in einer Richtung der Flächenerstreckung des ersten Flächenelements (21)
linear verschiebbar geführt ist; und - in einem dritten Bewegungsabschnitt das erste Flächenelement (21) mit dem zweiten Flächenelement (22)
gekoppelt ist und beide Flächenelemente (21, 22) gemeinsam durch die Schiebeführung (30) und die Hubführung (50) linear verschiebbar geführt
sind. Die Erfindung betrifft weiterhin ein Möbel mit einem derartigen Möbelbeschlag.
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